
Aan de voorzitter van de Statencommissie Omgevingsbeleid, 

De heer S. Vegter 
Postbus 122 
9400 AC Assen 

Onderwerp: Rondvraag ex artikel 17a RvO, inzake uitlatingen gedeputeerde Stelpstra 
over procedure FOC 

Meppel, 16 februari 2016, 

Geachte commissievoorzitter, 

Tijdens de commissievergadering op woensdag 17 februari zal ik bijgaande vragen willen 
stellen aan Gedeputeerde Staten tijdens de rondvraag. 

Dit naar aanleiding van het artikel van RTV Drenthe d.d. 13 februari 2016: 
“Gedeputeerde Stelpstra over FOC: Nog zien of wij als provincie nu aan zet zijn”. In het 
interview zegt gedeputeerde Stelpstra dat het nog geen uitgemaakte zaak is wie nu aan 
de beurt is in de besluitvorming over het FOC, de provincie of toch nog gemeente Assen. 

In de brief van GS d.d. 29 januari 2015 lezen wij: “Onze conclusie is dat het daarom 
noodzakelijk is om de Omgevingsvisie en -verordening aan te passen om beleidsmatig 
de ruimte te creëren en medewerking te kunnen geven aan de mogelijke vestiging. 
Hiervoor wordt een eigenstandige procedure opgestart. Een wijzigingsvoorstel wordt in 
de loop van 2015 aan uw Staten voorgelegd.” 

Tijdens de commissievergadering op 10 juni 2015 gaf de gedeputeerde meerdere malen 
aan dat er duidelijke afspraken waren over de afhandeling van de concrete vraag van de 
initiatiefnemers en de gemeente die nu voorligt. 

Onlangs schreef GS nog in de brief van 27 oktober 2015: “ln de richting van het college 
van Burgemeester en Wethouders hebben wij aangegeven een duidelijk politiek signaal 
van de gemeenteraad te willen ontvangen over de door hen te volgen koers alvorens wij 
verdere processtappen ondernemen.” 

Deze passages lijken moeilijk te rijmen met het beeld dat er nog geen bestuurlijke 
afspraken zijn over de te volgen procedure. 

GroenLinks vindt het slordig dat er, nu het voornemen om een FOC in Assen te vestigen 
al meer dan een jaar speelt, er nog steeds bestuurlijk overleg nodig is om de te volgen 
procedure af te stemmen. 

Gezien de vele belangen in dit dossier, onder meer ruimtelijk, binnenstad, economie en 
werkgelegenheid, is het noodzakelijk op korte termijn duidelijkheid te scheppen voor alle 
betrokken partijen.  
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Naar aanleiding hiervan heeft GroenLinks de volgende vragen aan het college van 
Gedeputeerde Staten: 
1. Vindt u het ook slordig dat er in dit dossier dat al meer dan een jaar speelt, er nog 

steeds bestuurlijk overleg nodig is om de te volgen procedure af te stemmen? 
2. Hoe vallen de geciteerde brieven en de commissiebehandeling te rijmen met het 

beeld dat er nog geen bestuurlijke afspraken zijn over de te volgen procedure? 
3. Wat gaat uw inzet zijn in het bestuurlijk overleg met gemeente Assen? 
4. Wanneer kunt u definitief duidelijkheid verschaffen over de te volgen procedure? 

Namens de fractie van GroenLinks, 

Hans Kuipers
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